
Uppsala universitet 
UpGIS 

 
Styrgruppsmöte 

2014-06-17 
 

Närvarande: 
Jan Amcoff, (ordf.), Kulturgeografiska institutionen 
Daniel Löwenborg (sekr.), Arkeologi och antik historia 
Cecilia Natvig, Geobibl 
Stefan Seipel,  IT-inst 
Rickard Pettersson 
Elena Enerud 
Bo Möller 
Lars Tedenborg, IT-avd 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Jan Amcoff förklarade mötet öppnat. Presentationsrunda.  

2. Föregående mötes protokoll 
Föregående protokoll diskuterades och lades till handlingarna.  

3. Meddelanden 
Cecilia meddelade att hon tackat ja till att representera Uppsala universitet i SUHF:s 
geodatagrupp. Cecilia var med på ett möte de 7/4 som handlade om den fortsatta 
finansieringen av GET. Lantmäteriet med fler har även hållit en informationsdag om 
geodata, och vilka övriga leverantörer som väntas tillkomma till GET. Det har uppstått 
en fråga kring hur man bör göra för att referera till geodata. Hanna Ridefelt håller på 
att ta fram riktlinjer för det. Cecilia har även skrivit på nytt avtal för GET.  
 
Daniel meddelade att arkeologiska inst. påbörjat ett undervisningssamarbete med 
Lanzhou University i Kina, och han har varit där fyra veckor i maj för att undervisa i 
GIS på deras arkeologikurser.  
 
Jan meddelade att man tillsvidare löst hanteringen av arbetsuppgifterna sedan Göran 
Hammer slutet så att de delas mellan Jan, som sköter epostlistorna, och Daniel, som 
sköter kontakter med ESRI angående supportfrågor. Daniel undersöker möjligheterna 



att skapa en funktionsadress till ett epostkonto kopplat till UpGIS för supportfrågor, 
tex support@upgis.uu.se. 
 

4. UpGIS ekonomi och licenshantering nu och i framtiden 

UpGIS har nu överlämnat hantering av program och licenser till IT-avdelningen, dock 
sköts MapInfo fortfarande från Ekonomikum, och eventuellt även alla MapInfo-
licenser. Mjukvarudistributionen ligger dock kvar på UpGIS hemsida. IT-inköp sköter 
ekonomin och, förmodligen, även licenserna. Är det möjligt att flytta över 
licenshanteringen (License Manager Server) till IT-avdelningen så att det sköts centralt 
för hela UU? Lars undersöker vilka tekniska lösningar som är möjliga utifrån 
nuvarande system och vad IT-avdelningen kan erbjuda. 
 
Angående ekonomin så finns fortfarande 400 000 SEK på UpGIS konto som UpGIS 
måste besluta hur det ska användas. Det tas upp på nästa möte. 

5. UUs representant i länsföreningen  

Inga kandidater till länsföreningen finns utan vi fortsätter leta. 

6. Internationella Geodagen 

Cecilia föreslår att geobiblioteket kan hålla i GIS-dagen igen, och undrar om vi ska 
boka en större lokal, kanske C-salen i Carolina? I så fall bör den bokas i tid. UpGIS 
ombeds komma in på förslag på talare, både från universitetet och externa innan nästa 
möte, så kan geobiblioteket skriva program och distribuera.  

7. Kartläggning av UUs forskning inom Geodata 

Geobiblioteket ansvarar för geodata för UU, men det finns många som jobbar med 
geodata vid UU. Cecilia föreslår att för att marknadsföra användningen av geodata och 
den forskning som bedrivs med geodata inom UU skulle det vara bra att kartlägga 
delar av forskningen och samla in ett antal exempel som visar hur geodata används. En 
första förfrågan skulle kunna skickas ut via uu-gis@lists.uu.se. 

8. Övriga frågor 

Inga övriga frågor förelåg. 

8. Nästa möte 

Nästa möte hålls kl 10 den 27/8, eventuellt på CBA. 
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